



### NOTULEN – ALV (Algemene Ledenvergadering)

Van: de najaarsvergadering van de KNBB-Vereniging Carambole/Sectieraad Carambole te Maarn

Datum: 2 december 2023

#### Aanwezig:

Bestuursleden KVC: Ad Ketels (voorzitter), Janneke Horneman (secretaris), Benny Beek (penningmeester), Piet Verschure (Wedstrijdzaken Breedtesport)

Afgevaardigden van aanwezige districten, bondsraadleden, ereleden/leden van verdienste, Willem La Rivière (directeur KNBB)

#### Afmeldingen:

Districten: Stedendriehoek (is het wel eens met brief NOO), Twente (bezwaar: vergoeding voor deelname aan de team competitie: dit is naar onze mening een verkapte contributieverhoging, wij zijn hierop tegen. We zijn voor om het met minder geld te moeten gaan doen.) 's-Hertogenbosch, Midden Holland

Zonder afmelding: Den Haag, Delta Zuid West

Persoonlijke afmeldingen: Garnt Kolhorn, Hans de Ridder

#### 1. **Opening**

Om 13.00 uur opent voorzitter Ad Ketels zijn eerste ALV en heet iedereen van harte welkom. Zoals te doen gebruikelijk wordt eerst een moment stilte gevraagd voor de ons ontvallen leden in de afgelopen periode.

#### 2. **Vaststellen agenda**

De agendapunten zijn conform de statuten opgesteld. De agenda wordt hiermee vastgesteld.

#### 3. **Mededelingen**

- Statutenwijzigingen zijn verwerkt.
- GP driebanden klein: zal georganiseerd worden in maart/april 2024.

#### 4. **Ingekomen stukken**

- Brief Noord Oost Overijssel inzake decentralisatie landsfinale om kosten te besparen > bespreken onder punt 7.
- Bezwaar district Twente tegen vergoeding voor deelname aan de teamcompetitie > bespreken onder punt 7.

#### 5. **Vaststelling notulen vergadering d.d. 17 juni 2023**

De notulen worden onveranderd goedgekeurd.

Naar aanleiding van de notulen worden enkele vragen gesteld.

Piet Verhaar (Dordrecht) vraagt naar de status van een meerjarige overeenkomst met Biljartpoint.

Antwoord: volgend seizoen zullen we gewoon blijven werken met Biljartpoint.

Er zijn momenteel onderhandelingen gaande, maar daar kan en mag nu geen mededeling over gedaan worden. De gedachten/wensen vanuit de districten worden hierin zeker betrokken.

Iedereen is tevreden over Biljartpoint en Livescore, maar de districten moeten wel betrokken worden in de ontwikkelingen.

Er zijn geruchten dat er al nieuwe software zou zijn, maar dat zijn inderdaad slechts geruchten.

Willem La Rivière onderschrijft de huidige gang van zaken en Peter Rijckaert bevestigt dat dit op een positieve manier gebeurt.

Op de vraag over het plan om kaderspelers niet meer in de C1 toe te laten, wordt geantwoord dat dit van de baan is. De C1 blijft open voor kaderspelers.

Ron Schellingerhout (Noord West Nederland) vraagt of er nu ook uitnodigingen vanuit Livescore verstuurd kunnen worden.

Antwoord: hier wordt zeker aandacht aan besteed, niet via programmering maar via een work around oplossing. Op dit moment wordt alleen het hoognodige in de software aangepast. Daarna stappen we over op alleen nog onderhoud van het systeem.

Als er specifieke programmeringswensen zijn, moeten deze apart besproken worden.

Een aantal districten werkt nog steeds niet volledig met Livescore. Uitslagen kunnen in Livescore actueel bijgehouden worden en zijn dan dus ook thuis te volgen.

Ad van Mol (Kempensland) pleit ervoor om gebruik van Livescore verplicht te stellen.

Zuid Limburg en Maastricht werken samen als districten, maar hebben daardoor specifieke problemen om e.e.a. in Livescore in te voeren. Ad Ketels gaat dit verder bekijken.

In principe moet iedereen Livescore verplicht gaan gebruiken.

De optie 'alleen einduitslag invoeren' moet blijven bestaan voor onvoorziene gevallen.

Ad Koolen (West Brabant) heeft gevraagd of er in de gewestelijke kalender rekening kan worden gehouden met de carnavalsperiode. De WCB (Wedstrijdzaken Commissie Breedtesport) wil echter vasthouden aan de huidige structuur. Er kan wel met data geschoven worden, maar alleen naar voren.

## 6. Jaarverslag bestuur

Piet Verhaar merkt op dat het convenant weer voor 3 jaar is getekend. Hij is van mening dat een dergelijk besluit de ALV had moeten passeren.

Ad Ketels merkt op dat het bestuur hierin haar verantwoordelijk heeft genomen. Benny Beek geeft aan dat de situatie niet verslechterd is, en dat de ALV hier dan ook het vertrouwen in moet hebben.

## 7. Financiën

### a. Begroting 2024

In de gewestelijke ronde is de financiële situatie per 30 september 2023 besproken. Die was toen behoorlijk negatief. Inmiddels is het resultaat verbeterd als gevolg van het feit dat de laatste

maanden van het jaar weinig kosten worden gemaakt.

De begroting 2024 sluit met ca. 20.000 euro negatief. Om dit gat te dichten, stelt het bestuur o.a. de herinvoering van inschrijfgeld teams voor. District Twente heeft hiertegen een bezwaarbrief ingediend. Er ontstaat vervolgens een uitgebreide discussie.

Piet Verhaar vindt de financiële verslaglegging samengevat op 1 A4 te weinig inzicht geven. Het halveren van kosten is volgens hem de oplossing voor het begrotingstekort.

Bert Kregmeier memoreert dat 12 jaar geleden zeer uitgebreide financiële info werd gegeven, maar dat was toen niet meer wenselijk. Dus 1 A4 is meer dan voldoende.

Directe personeelskosten: dit betreft een half jaar salaris van Ad Klijn (hij gaat vertrekken en maakt daarna gebruik van de RVU-regeling. KVC betaalt hiervan 50%).

Er is een programma in de maak, waardoor de huidige werkzaamheden op het bondsbureau anders verdeeld kunnen gaan worden, dit leidt ook tot verdere bezuiniging.

Olaf Verhoef (Friesland): zou graag een kolom aan de begroting toegevoegd zien die aangeeft waar we in het huidige jaar op uitkomen.

Antwoord: dat is lastig, omdat de kosten en baten per periode nogal fluctueren. Het bestuur wordt maandelijks over de laatste stand van zaken geïnformeerd, dat is voldoende.

Ron Schellingerhout: waarom vallen de kosten voor Topsport zo hoog uit?

Antwoord: dit komt door o.a. arbitragekosten, internationale kampioenschappen met hoge inschrijfgelden, reis- en verblijfskosten spelers. Het uitzendingsbeleid is al onder de loep genomen, daar is dus al in bezuinigd.

Ad van Mol: ondervindt in zijn district veel concurrentie van andere biljartbonden. Hij pleit ervoor om geen contributieverhoging meer te doen.

Antwoord: er wordt nu geen contributieverhoging voorgesteld, maar wel herinvoering van inschrijfgeld voor teamcompetities.

Ton Stijnman (Betuwe-Veenendaal): waarin zit de overschrijding van Breedtesport?

Antwoord: met name door verhoogde tarieven in de kosten van de landsfinale.

## **b. Toelichting begroting 2024**

Benny Beek geeft de bijgevoegde toelichting kort weer.

## **c. Vaststellen contributie/inschrijfgelden teams**

Dit punt is verder niet aan de orde gekomen, gezien de discussie die gevoerd is over decentralisatie landsfinale (in het kader van kostenbesparing).

**d. Ingekomen brief Noord Oost Overijssel** – voorstel om landsfinale te decentraliseren om zo de kosten te verlagen. Hierover ontstaat uitgebreide discussie.

Er zijn 11 klassen, we zijn dan ca. 38.000 euro aan lakens kwijt als wij overal nieuwe lakens laten leggen. Hierbij komen nog de vergoedingen voor de arbiters. Benny verwacht daarom geen hele grote besparingsmogelijkheden.

Piet Verschure heeft met zijn team de landsfinale geëvalueerd. Dat team is van mening dat als we eenmaal decentraliseren, de landsfinale dan niet terugkomt in de huidige vorm.

Afgevraagd wordt of er voldoende lokaliteiten zijn om e.e.a. te organiseren. En hoeveel teams komen er in de finale, 4 of 8?

De komende landsfinale zal nu ook al minder duur worden omdat er nog slechts 8 teams worden uitgenodigd en er niet meer gespeeld zal worden op de grote tafels.

Frans Elbers ('t Sticht): is van mening dat er voor een finale in een locatie geen nieuwe lakens hoeven te komen. Een dergelijke locatie is meestal goed uitgerust.

Bert Kregmeier pleit ervoor om dan juist wel nieuwe lakens te geven aan de organisatie als tegemoetkoming.

Merwestein is 2 jaar niet beschikbaar wegens verbouwing, we zouden in die 2 jaar decentraal kunnen gaan en daarna evalueren.

Olaf Verhoef voert nog aan dat er ook PR-waarde voor de districten in zit bij decentralisatie.

Het algemene gevoel in de vergadering geeft aan dat de meerderheid voorstander is van decentralisatie. Er zijn geen tegenstemmen gehoord.

Benny Beek zal de begroting hierop aanpassen. Het inschrijfgeld voor teams is dan niet meer aan de orde, alleen de aanpassing van de contributie voor overige clubleden blijft wel in stand.

Bij decentralisatie kunnen er 8 teams deelnemen op 4 tafels, op 2 dagen.

Teams worden niet gecompenseerd door KVC.

Het bestuur zal in januari met een onderbouwd plan komen voor decentralisatie teamfinales. De districten zullen hierop moeten gaan reageren.

**e. Bezwaar bijdrage teamcompetities** (Twente) > is met bovenstaand punt reeds behandeld. Met de decentralisatie van de landsfinale is een bijdrage teamcompetitie niet meer nodig.

#### 8. Bestuursverkiezing

Er zijn geen aftredende bestuursleden. Piet Verschure en Janneke Horneman zullen over 2 jaar definitief aftreden.

#### 9. Agenda bondsraadvergadering

Deze vergadering wordt op 16 december gehouden in Nieuwegein. Benny Beek leest de agenda voor. Dit wordt voor kennisgeving aangenomen.

#### 10. Aanstellen reserve bondsraadlid KVC

Momenteel is de bondsraad met het maximale aantal KVC bondsraadleden (6) vertegenwoordigd. Er moet wel een reserve bondsraadlid aangesteld worden. De heer Gerrit Dubbeldam (niet aanwezig in deze vergadering) heeft zich hiervoor aangemeld bij het bestuur, zijn cv is reeds aan alle districten verstuurd. De heer Dubbeldam wordt met applaus begroet als reserve bondsraadlid.

#### 11. Werving Jeugd

Jan Doeleman (Nijmegen) mist een infoblad vanuit de KNBB voor promotie jeugd.

Er is geen wervings- en projectplan.

Jaap Labrujere vertelt dat er wel degelijk een project voor is geweest, ca. 7 jaar geleden. Dit ging

vanuit de KNBB in samenwerking met LOOT scholen. De belangstelling van leerlingen werd helaas steeds minder. Ook is er promotie voor dames geweest.

De Horna heeft een scholierentoernooi georganiseerd, er waren 14 aanmeldingen waarvan er al een aantal lid was van de KNBB. Hier is verder niets meer uitgekomen.

De verenigingen moeten dit oppakken, zoals bij voetbal. Zij organiseren veel meer op dat gebied, alleen niet voor de jeugd omdat dat geen resultaat heeft.

Voor jeugd is er geen beleidsplan.

## 12. Vaststellen data Algemene Ledenvergaderingen 2024

Het bestuur stelt als vergaderdata 8 juni en 23 november voor.

## 13. Rondvraag

Jaap Labrujere (bondsraadlid): vraagt naar het ledenaantal. Dit is 18.340 leden per oktober 2023. Hij geeft aan dat we ons zouden moeten richten op collegabonden via de folders die ervoor beschikbaar zijn op het bondsbureau.

Martin van der Ven (Rotterdam): komt terug op de gewijzigde klassengrenzen. Daardoor zijn directe promoties en degradaties gekomen en dat heeft tot veel onvrede in zijn district geleid. De wijziging is vanuit de WCB doorgevoerd, op verzoek van diverse andere districten.

Ron Schellingerhout: ziet graag dat reglementswijzigingen tijdig besproken (kunnen) worden, ook met de achterban.

Voortaan zullen de notulen van de WCB vergaderingen naar gewestelijke wedstrijdleders gaan.

Die sturen het door naar districtswedstrijdleders. Commentaren gaan omgekeerd terug. Het is de intentie om alles in mei klaar te hebben. Echter, sommige districten starten al in mei met voorronden voor het volgende seizoen, wat dus tot problemen kan leiden.

Gevraagd wordt of moyennes van avond- en dagcompetities samengevoegd kunnen worden. Het kan wel, maar dan moet je 1 startmoyenne hebben. Het is niet aan te raden om er 1 moyenne van te maken. Dan krijg je een scheef beeld.

Olaf Verhoef: is continuïteit van de wedstrijdsoftware geborgd? Ja, dit is via een bedrijf geborgd voor PK en Competities.

Thea de Weerd (West Friesland): zocht een artikel/uitslagen uit het verleden op de website, maar kon het niet vinden. Uiteindelijk heeft ze dit via zoeken op speellocatie toch gevonden.

Ad Ketels vraagt het na bij Ad Klijn.

Ton Stijnman: 38/2 extra klasse is een districtsoverstijgende klasse. Dit is in de software aangepast. Districten maken voor de organisatie hiervan kosten, omdat er arbiters nodig zijn, terwijl het inschrijfgeld ten goede komt aan KVC.

Piet Verhaar antwoordt dat dit een misverstand is, want deze klasse is een nationaal kampioenschap, er wordt nationaal voor ingeschreven. Afgesproken is dat er een extra tussenronde komt. De organisatie moet wel zelf arbiters regelen.

## 14. Sluiting

Om 15.47 uur sluit voorzitter Ad Ketels de vergadering en wenst iedereen wel thuis.